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Sēde sasaukta 2023.gada 28.decembrī plkst.9 

Sēde atklāta 2023.gada 28.decembrī plkst.9 

 

Sēdi vada Bauskas novada domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis 

 

Sēdē piedalās 19 Bauskas novada domes deputāti: 

domes priekšsēdētājs Aivars Okmanis, domes priekšsēdētāja vietnieks Aivars Mačeks, 

deputāts Jānis Dūmiņš, deputāts Guntis Kalniņš, deputāts Juris Krievs (attālināti, balsojumā 

nepiedalās), deputāts Mārtiņš Mediņš, deputāte Ināra Pētersone, deputāte Līga Rimševica, 

deputāts Raitis Ābelnieks, deputāte Solveiga Lineja, deputāts Vilnis Gailums, deputāts 

Jānis Siugalis, deputāts Jānis Kalniņš, deputāte Laine Baha, deputāts Rihards Melgailis, 

deputāte Inita Nagņibeda, deputāts Mārtiņš Cimermanis, deputāts Voldemārs Čačs, 

deputāts Arnolds Jātnieks 

 

Sēdē piedalās: 

pašvaldības izpilddirektors Ivars Romānovs, pašvaldības izpilddirektora vietnieks Jānis 

Kalinka, Bauskas novada administrācijas vadītājs Edgars Paičs, Ekonomikas un finanšu 

departamenta vadītāja Indra Latviete, Ekonomikas un finanšu nodaļas vadītāja Ilona Spurķe, 

nodaļas vadītājas vietniece Sarmīte Oļehnoviča, ekonomisti Marija Abramčika, Zaiga 

Kārkliņa, Gita Skribāne, Vita Grosberga un Māris Vitrups, Juridiskās nodaļas vecākā juriste 

Linda Mežsarga, Administratīvā departamenta vadītāja Līga Kausiniece, Administratīvās 

nodaļas vadītāja Egija Matuzone, datorsistēmu un datortīklu administrators Mārtiņš Putāns, 

darba aizsardzības speciālisti Māris Plēsnieks un Andrejs Podnieks, Uzņēmējdarbības un 

mārketinga departamenta vadītāja Laura Ārente, sabiedrisko attiecību speciālisti Gija Spula un 

Artūrs Dulbe, Uzņēmējdarbības un kompetenču attīstības centra vadītāja Elita Priedniece, 

speciāliste Katrīna Velta Ūdre, Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības 

departamenta vadītāja Aija Spriņķe, Izglītības nodaļas vadītāja Baiba Šumina, Attīstības un 

plānošanas nodaļas projektu vadītāja Līga Čakāne, Nekustamo īpašumu nodaļas vadītāja 

Gunita Vīgupa, Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja Līga Vasiļauska, Bauskas pilsētas 

nodaļas vadītāja Dace Šķiliņa, Vecumnieku apvienības pārvaldes vadītāja Dace Šileika, 

nekustamo īpašumu speciāliste Ligita Vasermane, Iecavas apvienības pārvaldes Nekustamo 

īpašumu nodaļas vadītāja Baiba Leitlante, Bauskas novada Sociālā dienesta vadītāja Dina 

Romanovska, Sociālā dienesta Bauskas struktūrvienības vadītāja Zane Kuka, Sociālā dienesta 

Rundāles struktūrvienības vadītāja Kristīne Brūvele, Bauskas novada Bāriņtiesas priekšsēdētāja 

Edīte Ķerģe-Karika, izglītības iestādes “Vecumnieku vidusskola” direktors Aivars 

Ķiņķevskis, Rundāles apvienības pārvaldes Komunālā dienesta vadītājs Ivars Čerļenoks, 

uzaicinātās personas Sarmīte Zandere, Ingars Štelfs, Zemessardzes 53.bataljona komandieris 

Kaspars Kokins, laikraksta “Bauskas Dzīve” žurnālists Uldis Varnevičs un fotožurnālists Ivars 

Bogdanovs 
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Sēdi protokolē Administratīvās nodaļas domes sekretāre Ieva Skujeniece. 

 

Domes sēdes norisi ieraksta audiovizuālā formātā. 

 

Sēdes darba kārtība: 

1. Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

2. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Vecsaules pamatskola" direktora iecelšanu 

amatā. 

3. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas apvienības pārvalde" vadītāja 

vietnieka iecelšanu amatā. 

4. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Rundāles apvienības pārvalde" vadītāja 

vietnieka iecelšanu amatā. 

5. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Vecumnieku apvienības pārvalde" vadītāja 

vietnieka iecelšanu amatā. 

6. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada Sociālais dienests” 

vadītāja vietnieka iecelšanu amatā. 

9. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par Bauskas novada pašvaldības 

budžetu 2024.gadam" apstiprināšanu. 

10. Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošo dzīvojamo telpu izīrēšanas un īres maksas noteikšanas kārtību" 

apstiprināšanu. 

11. Par valsts reģionālā autoceļa P73 "Vecumnieki–Nereta–Subate" sastāvā esošo 

nekustamo īpašumu "Lejas Ozoli P" pārņemšanu pašvaldības īpašumā bez atlīdzības. 

12. Par konkursa "Remigrācijas atbalsta pasākums – "Atgriezies Bauskas novadā!"" 

nolikuma apstiprināšanu. 

13. Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Kārtība, kādā Bauskas novada 

pašvaldība organizē samaksas atgūšanu no vecākiem par ārpusģimenes aprūpes 

pakalpojumiem" apstiprināšanu. 

14. Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 24.novembra noteikumos 

Nr.12 "Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un 

finansēšanas noteikumi". 

15. Par grozījumu deleģēšanas līgumā "Par sociālā pakalpojuma "aprūpe mājās" 

nodrošināšanu" ar biedrību "Latvijas Sarkanais Krusts". 

16. Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā "Par Bauskas 

novada pašvaldības izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu izcenojumu 

apstiprināšanu". 

17. Par grozījumiem Bauskas novada domes pedagoģiski medicīniskās komisijas 

nolikumā. 

18. Par izmaiņām Bauskas novada domes pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvā. 

19. Par Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotācijas sadales komisiju. 

20. Par izmaiņām Apbalvojumu piešķiršanas komisijas sastāvā. 

21. Par Bauskas novada Jaunatnes lietu konsultatīvās komisijas sastāva apstiprināšanu. 

22. Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 1, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar AS 

"Attīstības finanšu institūciju ALTUM". 

23. Par Bauskas novada vēlēšanu iecirkņu skaitu un to atrašanās vietu. 

24. Par līdzfinansējuma piešķiršanu daudzdzīvokļu mājas Centra iela 24, Ceraukstes 
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pagastā, Bauskas novadā energoefektivitātes pasākumu veikšanai. 

25. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Tirgus iela 3-37, 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

26. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Jaunzemgale 32", 

Iecavā nodošanu atsavināšanai. 

27. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.7 Lielā iela 16, 

Code, Codes pagasts, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

28. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.2 Rīgas 

iela 31A, Vecumnieki, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

29. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.10 

“Misas kūdra 9”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

30. Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.4 

"Talcinieki 1", Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

31. Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pakrēšļi", Valles pagastā 

nodošanu atsavināšanai. 

32. Par Bauskas sadarbības teritorijas civilās aizsardzības plāna sadaļas “Par darbību 

militārā iebrukuma vai kara gadījumā” apstiprināšanu (Slēgtā sēdes daļa). 

 

Domes priekšsēdētājs informē klātesošos par divu papildu jautājumu iekļaušanu darba 

kārtībā un darba kārtības jautājumu izskatīšanas secības maiņu.  

 

Priekšlikums 31.jautājumu “Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas novada 

Sociālais dienests" vadītāja vietnieka iecelšanu amatā” iekļaut darba kārtībā kā 7.jautājumu. 

 

Balsojums ar roku par jautājuma iekļaušanu darba kārtībā kā 7.jautājumu 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: papildināt darba kārtību ar 7.jautājumu. 

 

Priekšlikums 32.jautājumu “Par izmaiņām Bauskas apvienības Nekustamā īpašuma 

iznomāšanas komisijas sastāvā” iekļaut darba kārtībā kā 8.jautājumu. 

 

Balsojums ar roku par jautājuma iekļaušanu darba kārtībā kā 8.jautājumu 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 
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Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: papildināt darba kārtību ar 8.jautājumu. 

 

 

Papildu darba kārtība: 

(31.)7. Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas novada Sociālais dienests" 

vadītāja vietnieka iecelšanu amatā. 

(32.)8. Par izmaiņām Bauskas apvienības Nekustamā īpašuma iznomāšanas komisijas 

sastāvā. 

 

1.p. 

Bauskas novada pašvaldības izpilddirektora informācija. 

(I.Romānovs, I.Pētersone, J.Kalinka, M.Mediņš, A.Mačeks, G.Kalniņš, M.Cimermanis, 

I.Nagņibeda, V.Čačs, A.Jātnieks) 

Ziņo: I.Romānovs. 

 Informē par pēdējo divu mēnešu aktuālo darba procesu, kas saistīts ar domes lēmumu 

izpildi. 

 Sagatavots uzturēšanas un iesākto investīciju projektu budžets 2024.gadam. Nākamā 

gada sākumā plānots izskatīt attīstības un investīciju budžeta sadaļu pēc finanšu līdzekļu 

atlikuma precizēšanas uz 2024.gada 1.janvāri.  

 Novembra beigās un decembrī tika veikti vairāki personāla atlases procesi. Saistībā ar 

Bauskas, Rundāles un Vecumnieku apvienību pārvalžu nolikumu grozījumiem, tika veikts 

pagastu nodaļu vadītāju darba izpildes un kvalifikācijas novērtējums. Tika izdots rīkojums 

par komisijas izveidi personāla atlases izvērtēšanai.  

Informē par rezultātiem: Bauskas apvienību nodaļu vadītāju izvērtējumā augstākais 

novērtējums bija B.Marčenkovai, kura savus amata pienākumus turpinās pildīt Gailīšu 

pagasta nodaļas vadītājas amatā; U.Volosovskis vadīs Ceraukstes un Brunavas pagasta 

nodaļu; S.Siliņa-Aleksejeva – apvienotās Vecsaules un Dāviņu pagastu nodaļu; Z.Kalējs – 

Mežotnes un Codes pagastu nodaļu. L.Šarķe atteicās pretendēt uz kādu no amatiem. 

Rundāles apvienību pārvaldē tika izvērtēti 2 amata pretendenti V.Bļinkovs un J.Liepa. 

Pārvaldes struktūrā vairs nav paredzēti pagastu nodaļu vadītāji. Augstāko novērtējumu 

ieguva V.Bļinkovs, kurš atteicās pretendēt uz Rundāles apvienības pārvaldes vadītāja  

vietnieka amatu un Saimnieciskās nodaļas vadītāja amatu. Jānis Liepa dodas pelnītā atpūtā. 

Par tālāko atlases procedūru Rundāles apvienības pārvaldē informēs J.Kalinka. 

Vecumnieku apvienību nodaļu vadītāju novērtējumā augstāko vērtējumu ieguva S.Bračka, 

kura turpinās vadīt Bārbeles, Stelpes un Valles pagastu nodaļu; J.Sils – Skaistkalnes un 

Kurmenes pagastu nodaļu; D.Stallīte atteicās pretendēt uz kādu no nodaļu vadītāju amatiem, 

turpinās darba attiecības Stelpes pagasta sekretāra-lietveža amatā; I.Skustā un I.Radziņa 

saņēmušas darba devēja uzteikumu.  

 Informatīvajās datnēs pievienots Bauskas novada pašvaldības ielu un ceļu izvērtēšanas 

darba grupas ziņojums; J.Kalinka kā darba grupas vadītājs būs gatavs to prezentēt un 

atbildēt uz jautājumiem. Decembra nogalē izdots rīkojums par Bauskas novada ceļu 



5 

 

stāvokļa monitoringu mainīgajos un meteoroloģiskajos apstākļos, kurš apvienību pārvalžu 

vadītājiem un to saimnieciskajam personālam uzliek par pienākumu veikt biežākas 

preventīvas ceļu apsekošanas, īpaši kritiskajos ceļu infrastruktūras posmos, kā arī noteikta 

iespēja pārvalžu vadītājiem kritisko ceļu posmos noteikt autotransporta masas ierobežojošās 

ceļazīmes. Uz šo brīdi šo iespēju izmantojusi Iecavas apvienības pārvalde.  

 Bažas rada atkritumu apsaimniekošanas joma. Pagaidu noregulējuma statusa atkritumu 

apsaimniekošanas konkursā par uzvarētāju tika atzīts SIA “Bauskas novada 

komunālserviss”. 2024.gada pirmajā ceturksnī noslēgsies Viduslatvijas atkritumu 

apsaimniekošanas reģionālā plāna izstrāde, līdz 15.janvārim pašvaldībai iespēja iesniegt 

ierosinājumus atkritumu apsaimniekošanas jomā. Apvienību pārvalžu vadītājiem un SIA 

“Bauskas novada komunālserviss” uzdots pārskatīt plānu, lai kopīgā sanāksmē vienotos par 

pašvaldības redzējumu par papildus iekļaujamām aktivitātēm.  

 Gada sākumā sadarbībā ar Izglītības, kultūras, sporta un sabiedrības labklājības 

departamentu būs jāvērtē novada skolas tīkla iespējamās izmaiņas.  

 Informē, ka 2024.gada 1.martā pašvaldībā notiks ikmēneša Izpilddirektoru asociācijas 

sanāksme. 

 Saistībā ar reorganizācijas procesiem 2023.gadā ir bijuši vairāki izaicinājumi, lai 

sasniegtu reorganizācijas procesos izvirzītos mērķus, t.i., nodrošināt iedzīvotājiem labi 

saprotamus, kvalitatīvus, vienotos standartos balstītus komunālos pakalpojumus; arī 

strukturālās pārmaiņas apvienību pārvaldēs un Bauskas novada Sociālajā dienestā ir 

paturamas kontrolē.  

 I.Pētersone uzsver nepieciešamību aktualizēt jautājumu par primāro veselības aprūpes 

pakalpojumu pieejamību saistībā ar ģimenes ārstu pieejamību iedzīvotājiem visa novada 

kontekstā, kā arī par SIA “Bauskas slimnīca” attīstību; izsakās par ceļu jautājumu saistībā ar 

to apsaimniekošanu un uzturēšanu, aicina J.Kalinku izklāstīt darba grupas ziņojumu, kas 

radījis zināmu vilšanos, jo tas rezultējas tikai ar saistošo noteikumu izstrādi; aicina darba 

grupai sagatavot informāciju publicēšanai mājaslapā par novada ceļu un ielu uzturēšanu, lai 

informētu iedzīvotājus; uzslavē, ka izvērtēti kritiskākie ceļa posmi. J.Kalinka informē, ka 

darba grupas kompetencē nav tikai saistošo noteikumu izstrāde, bet arī apvienību pārvaldēm 

noteikts pievērst pastiprinātu uzmanību ceļu stāvokļu izvērtēšanai, preventīvi īstenojot 

darbības, lai uzlabotu ceļu stāvokli. Saistošie noteikumi paredz ceļu un ielu uzturēšanas 

kārtības izstrādi; janvāra sēdēs tiks izskatīti Bauskas un Iecavas pilsētu ceļu un ielu 

uzturēšanas noteikumi, nākamais solis būs ceļu un ielu uzturēšanas noteikumi novada 

kontekstā. Janvārī notiks diskusijas par ziņojumā ietverto priekšlikumu pielāgošanu reālai 

situācijai.  

 M.Mediņš jautā par SIA “Bauskas novada komunālserviss” valdes locekļu izvērtēšanas 

procesu. I.Romānovs atbild, ka izveidota komisija A.Mačeka vadībā. A.Mačeks paskaidro, 

ka tika saņemti vairāki priekšlikumi, komisijā notiek darbs pie izvērtēšanas, pirmais posms 

tiks noslēgts 2024.gada 2.janvārī, pēc izvērtēšanas kandidāti tiks aicināti uz darba 

pārrunām. 

 G.Kalniņš izsakās par pagājušā gada budžeta izpildi, kas ir ne visai sekmīga, iesaka 

efektīvāk strādāt pie izdevumu pozīcijām, laicīgi organizēt izmaiņas, kas saistītas ar 

energoresursu sadārdzinājumu, lai izpildītu tās prioritātes, kurām katru gadu nevar rast 

finanšu resursus. I.Romānovs piekrīt, ka process ir uzlabojams un vairāk pārraugāms 

sadarbībā ar Ekonomikas un finanšu departamenta speciālistiem; lielas neizpildes vērojamas 

būvniecības projektos, turpmāk kontrole pār tiem tiks pastiprināta. 

 M.Cimermanis jautā, kādā apjomā nākamā gada budžetā ir plānots pieaugums ceļu 

uzturēšanā. J.Kalinka atbild, ka pieaugums plānots 2023.gada līmenī, apvienību pārvaldēm 

papildus ir uzdots veikt preventīvas darbības, kas neprasa lielus finanšu apjomus, lai 

saglabātu ceļu segumu stāvokli.  
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 I.Nagņibeda jautā par Īslīces pagasta nodaļas vadītāja pretendentu izvērtēšanu. 

I.Romānovs atbild, ka uz šo amata vietu nebija pieteikumu un konkurss tiks sludināts 

atkārtoti. 

 V.Čačs jautā par Bauskas pilsētas nodaļas vadītāja amata vietu saistībā ar pagastu 

nodaļu vadītāju amata pretendentiem. J.Kalinka atbild, ka tika vērtēti tie nodaļu vadītāji, 

kuriem bija paredzētas izmaiņas amatos apvienojot vai likvidējot pagastu nodaļas; pilsētā 

netika vērtēts. I.Nagņibeda jautā, kas notiks ar Bauskas pilsētas nodaļas vadītāja amata 

vietu, ja pašreizējo vadītāju apstiprinās kā vietnieku pārvaldes vadītājam. I.Romānovs 

atbild, ja šis izvirzītais vietnieks gūs deputātu apstiprinājumu, tad šis darbinieks kādu laiku 

pildīs divu amatu pienākumus un uz amata vietu tiks izsludināts konkurss.  

G.Kalniņš jautā, vai no esošajiem nodaļu vadītājiem nebija piemērotas kandidatūras 

iecelšanai Bauskas pilsētas nodaļas vadītāja amatā. I.Romānovs paskaidro, ka pēc 

izvērtējuma par labākajiem kandidātiem tika atzītas iepriekš minētās personas; tās personas, 

kas nesasniedza komisijas darba izvērtējuma izpildes kritērijus, saņēma darba uzteikumu. 

J.Kalinka papildina, ka pagastu nodaļu vadītāju izvērtēšana notika; Bauskas apvienības 

pārvaldes vietnieka izvērtēšanas konkurss noslēdzās pirms Ziemassvētkiem, nebija iespējas 

paredzēt par Bauskas pilsētas nodaļas vakanci. A.Okmanis papildina, ka Īslīces pagasta 

nodaļas vadītāja uzsākusi darba attiecības citā vietā. 

 A.Jātnieks jautā, vai izvērtēta Bauskas apvienības pārvaldes vadītāja vietnieka 

nepieciešamība, uzskata, ka izveidot šo amata vietu ir nelietderīgi. I.Romānovs atbild, ka 

septembrī tika pieņemts lēmums par vietnieka nepieciešamību Bauskas, Rundāles un 

Vecumnieku apvienību pārvaldēs, kas noteikti ir atbalstāms. A.Jātnieks turpina par 

Vecumnieku vidusskolas pārbūves darbu izpildi. I.Romānovs atbild, ka izpildē ir progress.  

 Jautājumu vairāk nav, informāciju pieņem zināšanai.  

 

 

2.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Vecsaules pamatskola" direktora iecelšanu 

amatā. 

(I.Romānovs, S.Zandere) 

Ziņo: I.Romānovs, S.Zandere. 

 Sagatavots lēmuma projekts par pašvaldības iestādes "Vecsaules pamatskola" direktora 

iecelšanu amatā. Pēc komisijas izvērtējuma par atbilstošāko izglītības iestādes direktora 

amatam tika izvirzīta S.Zandere, lūdz apstiprināt viņas kandidatūru. 

 S.Zandere apliecina gatavību strādāt direktores amatā, uzsverot iestādes stabilo lauku 

pamatskolas statusu izglītības sistēmā, kura spēj realizēt izglītošanas uzdevumus. 

Reorganizācijas netiek plānotas, tiks turpināts iepriekšējo direktoru iesāktais darbs, rūpēsies 

par izglītojamo un skolas darbinieku mūsdienīgas mācību un darba vides radīšanu, kas 

motivē izglītoties un strādāt skolā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 534 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Vecsaules pamatskola" direktora iecelšanu amatā". 

 

 

3.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas apvienības pārvalde" vadītāja 

vietnieka iecelšanu amatā. 

(J.Kalinka, D.Šķiliņa, G.Kalniņš, L.Baha, I.Pētersone, A.Okmanis) 

Ziņo: J.Kalinka, D.Šķiliņa. 

 Pamatojoties uz Bauskas apvienības pārvaldes nolikumu un pretendentu atlases 

komisijas izvērtējumu, sagatavots lēmuma projekts par D.Šķiliņas iecelšanu Bauskas 

apvienības pārvaldes vadītāja vietnieka amatā, kura bija vienīgā pretendente uz šo amata 

vietu.  

 D.Šķiliņa apliecina, ka vadītājas vietnieka pienākumi daļēji jau tika veikti strādājot 

esošajā amatā. Ir izveidojies savs redzējums par turpmākajām veicamajām darbībām 

vietnieka amata pienākumu pildīšanā, izsaka pateicību, par šīs amata vietas izveidi. Tiks 

nodrošināts aktīvāks darbs pie uzsāktajiem procesiem, kā arī atbalsts pagastu nodaļu 

vadītājiem. Nepieciešams optimizēt darbu saistībā ar iepirkumiem, lietvedību un 

saimnieciskajiem jautājumiem.  

 G.Kalniņš jautā par pretendentes redzējumu saistībā ar iepirkumu specifikācijām un 

pilsētas nodaļas darbību, un problēmām pilsētā. D.Šķiliņa paskaidro, ka iepirkumu 

specifikācijas tika izstrādātas, pirms sāka pildīt pilsētas nodaļas vadītājas pienākumus. 

 L.Baha jautā, kuros attīstības jautājumos bija ierobežotas iespējas iedziļināties kā 

pilsētas nodaļas vadītājai un kādas ir turpmākās attīstības prioritātes. D.Šķiliņa atbild, ka 

turpinās darbu pie jaunizveidotās sistēmas attīstības, Rātslaukuma zonas un pilskalna parka 

teritorijas sakārtošanas, Plūdoņa ielas posma rekonstrukcijas, atkritumu urnu pielāgošanas 

pilsētvidei, vienota svētku noformējuma koncepcijas izstrādes 2024.gadam, kā arī Kalēju 

ielas sakārtošanas.  

 I.Pētersone izsakās par Bauskas pilsētas attīstības plāniem, norāda, ka balsos “pret”, jo 

pilsētas pārvaldība ir būtiski uzlabojama, vietnieka amats ir sava veida paaugstinājums, lai 

speciālists pierāda sevi esošajā amatā. Balsoties uz pilsētas novērtējumu, pretendente uz šo 

amata vietu nav virzāma. 

 A.Okmanis norāda, ka uz šo amata vietu bija pieteicies tikai viens pretendents, 

neuzskata to par paaugstinājumu, kandidāta izvērtēšana notika atbilstoši konkursa 

nolikumam. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

11 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Vilnis Gailums, 

Jānis Kalniņš, Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards 

Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  
6 (Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Ināra Pētersone) 
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"atturas" -  1 (Solveiga Lineja) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 535 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Bauskas apvienības pārvalde" vadītāja vietnieka 

iecelšanu amatā". 

 

 

4.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Rundāles apvienības pārvalde" vadītāja 

vietnieka iecelšanu amatā. 

(J.Kalinka, I.Čerļenoks, L.Baha) 

Ziņo: J.Kalinka, I.Čerļenoks. 

 Pamatojoties uz Rundāles apvienības pārvaldes nolikumu un pretendentu atlases 

komisijas izvērtējumu, sagatavots lēmuma projekts par I.Čerļenoka iecelšanu Rundāles 

apvienības pārvaldes vadītāja vietnieka amatā. Konkursam bija pieteikušies divi 

pretendenti.  

 I.Čerļenoks apliecina savu gatavību šī amata pienākumu veikšanā, ņemot vērā 

līdzšinējo darba pieredzi. 

 L.Baha jautā par attīstības prioritātēm Rundāles apvienības pārvaldes teritorijā. 

I.Čerļenoks atbild, ka nepieciešami uzlabojumi infrastruktūrā sadarbībā ar iedzīvotāju 

konsultatīvajām padomēm, t.i., ceļu, gājēju ceļu apgaismojuma pilnveidošanas darbi. 

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 536 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Rundāles apvienības pārvalde" vadītāja vietnieka 

iecelšanu amatā". 

 

 

5.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Vecumnieku apvienības pārvalde" vadītāja 

vietnieka iecelšanu amatā. 

(J.Kalinka, I.Štelfs, M.Mediņš, L.Baha) 

Ziņo: J.Kalinka, I.Štelfs. 
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 Pamatojoties uz Vecumnieku apvienības pārvaldes nolikumu un pretendentu atlases 

komisijas izvērtējumu, sagatavots lēmuma projekts par I.Štelfa iecelšanu Vecumnieku 

apvienības pārvaldes vadītāja vietnieka amatā, kurš bija vienīgais pretendents šim amatam. 

 I.Štelfs apliecina gatavību jaunajiem amata pienākumiem, bijis Stelpes pagasta nodaļas 

vadītājs, darbojies arī kapitālsabiedrībā ceļu ikdienas uzturēšanas darbos, vēlas uzlabot sava 

novada vidi.  

 M.Mediņš jautā par prioritātēm ceļu infrastruktūras attīstībā. I.Štelfs atbild, ka liela 

uzmanība jāpievērš iepirkumu tehniskajām prasībām saistībā ar tehnikas vienību skaitu.  

 L.Baha jautā par attīstības prioritātēm Vecumnieku apvienības pārvaldes teritorijā. 

I.Štelfs atbild, ka primāri lielu uzmanību vērstu uz ceļu seguma kvalitatīvu nodrošināšanu, 

teritorijas sakopšanu.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

15 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga 

Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  1 (Jānis Kalniņš) 

"atturas" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

"nepiedalās" -  1 (Ināra Pētersone) 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 537 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Vecumnieku apvienības pārvalde" vadītāja vietnieka 

iecelšanu amatā". 

 

 

6.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes “Bauskas novada Sociālais dienests” vadītāja 

vietnieka iecelšanu amatā. 

(D.Romanovska, K.Brūvele, M.Mediņš) 

Ziņo: D.Romanovska, K.Brūvele. 

 Sagatavots lēmuma projekts par pašvaldības iestādes “Bauskas novada Sociālais 

dienests” vadītāja vietnieka iecelšanu amatā, kura pamatā ir jaunais Sociālā dienesta 

apstiprinātais nolikums, kurš stāsies spēkā 2024.gada 1.janvārī. Aicina atbalstīt izvirzīto 

K.Brūveles kandidatūru vadītāja vietnieka amatam sociālās palīdzības un sociālo 

pakalpojumu jautājumos.  

 K.Brūvele apliecina gatavību darbam jaunizveidotajā Sociālā dienesta struktūrā.  

 M.Mediņš izsaka atbalstu K.Brūvelei, darbā Dzīvokļu komisijā sevi pierādījusi kā 

aktīvu un zinošu speciālisti, aicina arī turpmāk darboties šajā komisijā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 
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Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 538 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes “Bauskas novada Sociālais dienests” vadītāja 

vietnieka iecelšanu amatā". 

 

 

7.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības iestādes "Bauskas novada Sociālais dienests" vadītāja 

vietnieka iecelšanu amatā. 

(D.Romanovska, Z.Kuka, V.Čačs) 

Ziņo: D.Romanovska, Z.Kuka. 

 Sagatavots lēmuma projekts par pašvaldības iestādes “Bauskas novada Sociālais 

dienests” vadītāja vietnieka iecelšanu amatā, kura pamatā ir jaunais Sociālā dienesta 

apstiprinātais nolikums, kurš stāsies spēkā 2024.gada 1.janvārī. Aicina atbalstīt izvirzīto 

Z.Kukas kandidatūru vadītāja vietnieka amatam administratīvajos, sociālās aprūpes un 

sociālās rehabilitācijas jautājumos.  

 Z.Kuka izsaka pateicību komisijai par novērtējumu un virzīšanu šim amatam, apliecina 

gatavību darbam ar savu redzējumu un plāniem, kā uzlabot Sociālā dienesta darbu.  

 V.Čačs izsaka atbalstu Z.Kukas kandidatūrai, novēlot izturību un veselību. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 539 "Par Bauskas novada pašvaldības 

iestādes "Bauskas novada Sociālais dienests" vadītāja 

vietnieka iecelšanu amatā". 

 

 

8.p. 

Par izmaiņām Bauskas apvienības Nekustamā īpašuma iznomāšanas komisijas sastāvā. 

(L.Vasiļauska) 
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Ziņo: L.Vasiļauska. 

 Sagatavots lēmuma projekts par izmaiņām Bauskas apvienības Nekustamā īpašuma 

iznomāšanas komisijas sastāvā, kas saistītas ar darba tiesiskajām attiecībām, kuras pārtrauc 

Dāviņu pagasta nodaļas vadītāja L.Šarķe. Komisijā iecelt Mežotnes un Codes pagastu 

nodaļas vadītāju Z.Kalēju.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Ināra Pētersone) 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 540 "Par izmaiņām Bauskas apvienības 

Nekustamā īpašuma iznomāšanas komisijas sastāvā". 

 

 

9.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 

2024.gadam" apstiprināšanu. 

(A.Okmanis, I.Spurķe) 

Ziņo: A.Okmanis, I.Spurķe. 

 A.Okmanis informē, ka šis jautājums ir skatīts visās komitejās, lūdz Ekonomikas un 

finanšu nodaļas vadītājai I.Spurķei informēt iedzīvotājus par pašvaldības budžetu. 

 I.Spurķe ziņo par sagatavoto lēmuma projektu par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

par Bauskas novada pašvaldības budžetu 2024.gadam. Lēmuma projektam ir vairāki 

pielikumi, kas pievienoti datnēs – saistošie noteikumi, 6 pielikumi saistošajiem 

noteikumiem, paskaidrojuma raksts un tā pielikums. Sniedz ieskatu budžeta skaitļos. 

Pamatbudžeta ieņēmumi ir 65,7 milj. EUR, aizņēmumu saņemšana plānota 4 milj. 

EUR apmērā, provizoriskais atlikums uz šo brīdi 9,4 milj. EUR.  

Pamatbudžeta izdevumi ir 74,7 milj. EUR, t.sk. pamatfunkciju nodrošināšanai 68,1 

milj. EUR, attīstības programmas izdevumi 5,4 milj. EUR apmērā, rezerves fonds 400 000 

EUR, līdzfinansējums projektu īstenošanai 700 000 EUR, ārkārtas pasākumu izdevumi 

30 400 EUR. 

 Pamatbudžeta ieņēmumu sastāvā kopējie ieņēmumi 65,7 milj. EUR, t.sk. lielākais 

īpatsvars ir iedzīvotāju ienākumu nodoklim (IIN) 51,6 % apmērā, valsts budžeta 

transfertiem 34,6 % apmērā un nekustamā īpašuma nodoklim 6,4 % apmērā. Vispārējo 

ieņēmumu sadaļa sastāda 58,3 milj. EUR, lielākie ieņēmumu avoti ir IIN, kas tiek plānoti 

par 4,4 milj. EUR lielāki salīdzinot ar 2023.gadu, dotācija no finanšu izlīdzināšanas fonda 

plānota par 1,6 milj. EUR mazāka salīdzinot ar 2023.gadu (6,6 milj. EUR), nekustamā 

īpašuma nodokļa plānā paredz 4,2 milj. EUR.  

 Valsts budžeta transferti 22,7 milj. EUR apmērā - lielākais finansējums ir 

mērķdotācijai 69,2 % apmērā izglītībai, sociālajiem pasākumiem, ceļiem un ielām, Iecavas 

veselības centram u.c. mērķiem.  
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 Salīdzinājumā ar 2023.gadu pamatbudžeta ieņēmumos bez mērķdotācijas un dotācijas 

izglītībai kopējā summā vērojams palielinājums IIN, nekustamā īpašuma nodoklim, 

azartspēļu nodoklim, pašvaldību nodevām, ieņēmumiem no nekustamā īpašuma 

atsavināšanas; kopējos ieņēmumos samazinājums 3,8 % apjomā.  

 Mērķdotāciju salīdzinājumā pedagogu atlīdzībai un speciālo skolu uzturēšanai 

ieņēmumu pozīcijās vērojams pieaugums 5,9 % apjomā. 

 Pamatbudžeta izdevumu struktūrā atbilstoši funkcionālajām kategorijām lielākais 

īpatsvars ir izglītībai 46,5 % (34,7 milj. EUR), sociālajai aizsardzībai 13,2 % (9,8 milj. 

EUR), teritoriju un mājokļu apsaimniekošanai 10,7 % (8 milj. EUR), vispārējiem valdības 

dienestiem 8,7 % (6,5 milj. EUR, ietverot rezerves fondu, līdzfinansējumu projektu 

īstenošanai, parādu darījumus).  

 Izklāsta izglītības izdevumu sadalījumu pa iestādēm - vislielākie izdevumi Bauskas 

novada administrācijai, jo tās budžetā ietver projektu izdevumus, izdevumus savstarpējiem 

norēķiniem par izglītību, Izglītības nodaļas darbības uzturēšanu un skolēnu nodarbinātību 

vasaras brīvlaikā.  

Kopējie izdevumi izglītības iestāžu pieprasījumos sastāda 29,1 milj. EUR, izklāsta 

izdevumu jomas. 

 Sociālās aizsardzības izdevumu sadaļā lielākais īpatsvars ir Sociālā dienesta izdevumos 

81,8 % apmērā (kopā 8 milj. EUR; 54,1 % sociāla rakstura maksājumiem un 

kompensācijām). 

 Teritoriju un mājokļu apsaimniekošanā lielākie izdevumi paredzēti nekustamā īpašuma 

apsaimniekošanai un teritorijas labiekārtošanai un uzturēšanai 6,7 milj. EUR apmērā, ielu 

apgaismojumam tiek plānoti 625 700 EUR, pašvaldības attīstības un teritorijas plānošanai 

326 900 EUR, pašvaldības dzīvojamā fonda apsaimniekošanai 275 000 EUR. Vislielākais 

īpatsvars ir Bauskas apvienības pārvaldei.     

 Atpūtai un kultūrai izdevumi 6,6 milj. EUR apmērā kultūras iestāžu darbības 

nodrošināšanai un kultūras pasākumiem, bibliotēku, muzeju darbībai u.c. Lielākie izdevumi 

ir atlīdzībai un precēm un pakalpojumiem.   

 Ekonomiskajai darbībai izdevumi plānoti 6,3 milj. EUR apmērā, t.sk. izdevumi ceļu un 

ielu uzturēšanai, Bauskas novada administrācijas struktūrvienību darbības nodrošināšanai, 

transporta uzturēšanai, projektiem, finansējumam projektu īstenošanai un atbalstam 

nevalstisko organizāciju iniciatīvām un projektiem. Izklāsta par ceļu un ielu uzturēšanas 

izdevumiem 2023.gadā un 2024.gadā.  

 Visās valdības funkcijās vērojams samazinājums, ko izskaidro ar lielo infrastruktūras 

objektu pabeigšanu 2023.gadā, arī komunālo pakalpojumu nodošanu kapitālsabiedrībai. 

Vispārējo valdības dienestu sadaļā ir pieaugums, kas izskaidrojams ar atlīdzības daļas un  

kredītprocentu maksājumu pieaugumu. 

 Pamatbudžeta izdevumu struktūrā atbilstoši ekonomiskajām kategorijām atlīdzībai 

plānoti 40,1 milj. EUR, precēm un pakalpojumiem 19,7 milj. EUR, procentu maksājumiem 

2,3 milj. EUR, kapitāliem izdevumiem 7,1 milj. EUR, sociālā rakstura maksājumiem un 

kompensācijām 4,7 milj. EUR. Salīdzinot ar 2023.gadu, pieaugums ir atlīdzībai 1,9 milj. 

EUR apmērā un procentu izdevumiem 1,2 milj. EUR. Kopējais pieaugums 6,2 % apmērā 

atlīdzības daļā, ko ietekmēja minimālās mēnešalgas un bāzes mēnešalgas pieaugums valstī, 

kā arī pedagogu vienas stundas likmes pieaugums.  

 Informē par Attīstības programmas izdevumiem 5,5 milj. EUR apmērā, kuros ietver 

iesāktos un jaunos projektu izdevumus un brīvprātīgās iniciatīvas. 

 Saistību apmērs, pamatojoties uz spēkā esošajiem līgumiem, 2024.gadā prognozējams 

14,9 % apmērā. 2024.gadā paredzēta 4 milj. EUR aizņēmumu saņemšana, atmaksa 4,2 milj. 

EUR apmērā.  

 Ziedojumu budžeta sadaļā ieņēmumos plānoti 257 EUR, izdevumi 33 410 EUR 

apmērā.  
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 A.Okmanis izsaka pateicību uzturēšanas budžeta sagatavošanas darba grupai. Janvārī 

tiks pabeigts darbs pie attīstības budžeta daļas, par kuru vēl būs jāpieņem lēmums, kad būs 

iegūta visa nepieciešamā informācija par papildus sadalāmiem finanšu līdzekļiem. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 541 "Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu "Par Bauskas novada pašvaldības budžetu 

2024.gadam" apstiprināšanu". 

 

Plkst.10:30 tiek izsludināts sēdes pārtraukums. 

Sēde tiek atsākta plkst.10:45. 

 

10.p. 

Par Bauskas novada domes saistošo noteikumu "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošo dzīvojamo telpu izīrēšanas un īres maksas noteikšanas kārtību" apstiprināšanu. 

(A.Okmanis, J.Kalinka, I.Pētersone, M.Cimermanis, L.Baha) 

Ziņo: A.Okmanis, J.Kalinka. 

 A.Okmanis informē, ka saistošo noteikumu projekts tika publicēts sabiedriskai 

apspriešanai, izskatīts Sociālo un veselības komitejas, Vides un attīstības komitejas un 

Finanšu komitejas sēdēs, lūdz ziņotāju īsam izklāstam par pēdējiem precizējumiem.  

 J.Kalinka informē, ka saistošie noteikumi paredz pašvaldības īpašumā vai tiesiskā 

valdījumā esošo dzīvojamo telpu izīrēšanas kārtību, īres maksas apmēru tajā dzīvojošiem 

īrniekiem un īres maksas aprēķināšanas metodiku, ko piemēros ar 2024.gada 1.jūliju, 

paredzot pakāpenisku īres maksas pieaugumu līdz 2027.gadam līdz 5 EUR/m2. Noteikumi 

paredz arī īres maksas samazinājumu noteiktām iedzīvotāju grupām, kā arī īres maksas 

noteikšanu atbilstoši apdzīvoto vietu koeficientiem. Finanšu komitejā bija ieteikums 

pārskatīt koeficientu gradāciju un noteikšanas pamatojumu. Tas tika pārskatīts un veikti 

labojumi ciematu koeficientos 0,75 un 0,65, pielīdzinot tos visa novada kontekstā, nevis 

balstoties uz katras apvienību pārvaldes teritoriju.  

 I.Pētersone izsakās par norādītajiem ciemata koeficientu noteikšanas kritērijiem – 

iedzīvotāju skaits, pieejama/nav pieejama infrastruktūra un pakalpojumi – kā izskaidrojama 

pieejamība. J.Kalinka atbild, ka pievienotā datne ir paskaidrojošā informācija tam, kā tiek 

piemēroti koeficienti; pieejamību var skaidrot ar pašvaldības nodrošinātiem pakalpojumiem 

(pagastu nodaļas, kultūras vietas), ģimenes ārstu prakses, attālums no apvienību pārvaldes 

centra. I.Pētersone uzsver, ka runa ir par iedzīvotāju finansēm, ko ietekmēs saistošie 

noteikumi; nepieciešams pamatojums koeficientu piemērošanai; pielikumā attēlota 

vispārīga informācija, kura neuzrāda koeficientu piemērošanas pamatojumu.  
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A.Okmanis piekrīt, ka nav pilnīgi izvērtēts un izskaidrots. J.Kalinka atbild, ka iedzīvotājiem 

tiks izskaidrots pēc saistošo noteikumu pieņemšanas. I.Pētersone ierosina skatīt pēc 

pakalpojuma groza skaita, kas ir pierādāms lielums.  

 M.Cimermanis izsakās noteikumos paredzēt dzīvokļa atbalstu jaunajiem speciālistiem 

pašvaldībai svarīgās profesijās. J.Kalinka atbild, ka to nosaka ar atsevišķu domes lēmumu 

par dienesta dzīvokļa piešķiršanu speciālistiem, un 6.1.punktā norādīts atbalsta apjoms 

speciālistiem. M.Cimermanis norāda, ka atbalsts 30 % apmērā nav motivējošs, skatīt šo 

jautājumu kontekstā ar veselības aprūpes pieejamību novadā.  

 L.Baha atbalsta I.Pētersones izteiktos iebildumus un izsaka priekšlikumu janvārī 

sagatavot grozījumus saistošajos noteikumos, papildinot 5.punktu ar 1.pielikumu par 

korekcijas koeficientu piemērošanu, kurā atainota pārskatāma un salīdzināma tabula par 

visiem noteikumos minētajiem koeficientiem, balstoties uz pakalpojuma grozu vai 

analoģisku modeli attīstības dokumentā, kurā tika vērtētas vairākas pozīcijas (medicīnas 

pakalpojumi, izglītības iestādes, klientu apkalpošanas centri, kultūras iestādes, ģimenes 

ārstu prakses, ceļu infrastruktūra u.c.); bez šī pamatojuma, koeficientu piemērošana ir 

apstrīdama.  

 A.Okmanis rezumē pieņemt J.Kalinkam izteikto priekšlikumu darbam, sagatavojot 

skaidrojumu par saistošajiem noteikumiem uz Sociālās un veselības komiteju.   

Notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  1 (Mārtiņš Mediņš) 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 542 "Par Bauskas novada domes saistošo 

noteikumu "Par Bauskas novada pašvaldībai piederošo 

dzīvojamo telpu izīrēšanas un īres maksas noteikšanas kārtību" 

apstiprināšanu". 

 

 

11.p. 

Par valsts reģionālā autoceļa P73 "Vecumnieki–Nereta–Subate" sastāvā esošo nekustamo 

īpašumu "Lejas Ozoli P" pārņemšanu pašvaldības īpašumā bez atlīdzības. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums.  

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 
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Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 543 "Par valsts reģionālā autoceļa P73 

"Vecumnieki–Nereta–Subate" sastāvā esošo nekustamo 

īpašumu "Lejas Ozoli P" pārņemšanu pašvaldības īpašumā bez 

atlīdzības". 

 

 

12.p. 

Par konkursa "Remigrācijas atbalsta pasākums – "Atgriezies Bauskas novadā!"" 

nolikuma apstiprināšanu. 

(A.Okmanis, E.Priedniece, L.Čakāne, L.Mežsarga, M.Cimermanis) 

Ziņo: A.Okmanis, E.Priedniece, L.Čakāne. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums skatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēs, lūdz ziņot par pēdējo nolikuma redakciju. 

 E.Priedniece informē, ka septembrī tika pieņemts lēmums par dalību Zemgales 

plānošanas reģiona konkursā remigrācijas atbalsta pasākumiem. Atbalsts tiek piešķirts 

uzņēmumiem, kas rada jaunas darba vietas un/vai jaunizveidotiem remigrantu 

uzņēmumiem. Tika apstiprināts pašvaldības līdzfinansējums 50 % apmērā attiecībā pret 

valsts budžeta finansējumu, vienai darba vietai paredzot pašvaldības 2024.gada budžetā 

līdzfinansējumu 12 000 EUR apmērā. Tika izstrādāts konkursa "Remigrācijas atbalsta 

pasākums – "Atgriezies Bauskas novadā!"" nolikums, kas saskaņots ar Finanšu ministriju 

un Zemkopības ministriju, kas norādīja uz dažiem precizējumiem, kuri ir iestrādāti 

nolikumā; jautājums izskatīts komitejās un tajās ieteiktie ierosinājumi ir ņemti vērā un 

iestrādāti nolikumā.  

 L.Čakāne ziņo par Zemkopības ministrijas izteikto priekšlikumu, kas iestrādāts 

nolikuma 60.punktā par papildus nosacījumiem par regulas Nr.1407/2013 iekļaušanu. 

Finanšu komitejā bija ierosinājums iekļaut papildus punktu (t.i., 73.punkts) par komisijas 

locekļu darbu; tika papildināta konkursa projekta vērtēšanas veidlapa ar 15.punktā minēto 

kritēriju, piešķirot papildu punktu.  

 I.Pētersone ierosina izteikt 17.4.punkta redakciju bez saikļa “un”. L.Mežsarga piekrīt.  

 M.Cimermanis jautā par 17.punktā noteikto termiņu 1 gads, vai ir pietiekami izvērtēts 

termiņš. L.Čakāne izskaidro. A.Okmanis papildina, ka šo konkursu pilnībā finansē valsts un 

ir vērsts uz remigrācijas veicināšanu, tāpēc noteikts termiņš “vismaz viens gads”; 

finansējums paredzēts 240 000 EUR apmērā trīs gadu periodā.  

 Jautājumu vairāk nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 
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Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

precizēt 17.4.punktu,  

 

pieņemt lēmumu Nr. 544 "Par konkursa "Remigrācijas atbalsta 

pasākums – "Atgriezies Bauskas novadā!"" nolikuma 

apstiprināšanu". 

 

 

13.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības noteikumu "Kārtība, kādā Bauskas novada pašvaldība 

organizē samaksas atgūšanu no vecākiem par ārpusģimenes aprūpes pakalpojumiem" 

apstiprināšanu. 

(A.Okmanis, E.Ķerģe-Karika) 

Ziņo: A.Okmanis, E.Ķerģe-Karika. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums skatīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu 

komitejas sēdēs, lūdz ziņot par noteikumu gala versiju. 

 E.Ķerģe-Karika informē, ka atbilstoši noteiktajam Bērnu tiesību aizsardzības 

inspekcijas regulējumam, tika izstrādāti noteikumi “Kārtība, kādā Bauskas novada 

pašvaldība organizē samaksas atgūšanu no vecākiem par ārpusģimenes aprūpes 

pakalpojumiem” institūcijā vai audžuģimenē. Sociālajā un veselības komitejas sēdē tika 

ierosināts papildināt 7.punktu ar samaksas aprēķinu.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 545 "Par Bauskas novada pašvaldības 

noteikumu "Kārtība, kādā Bauskas novada pašvaldība 

organizē samaksas atgūšanu no vecākiem par ārpusģimenes 

aprūpes pakalpojumiem" apstiprināšanu". 
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14.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada pašvaldības 2022.gada 24.novembra noteikumos Nr.12 

"Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu darbības un finansēšanas 

noteikumi". 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, 

vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 546 "Par grozījumiem Bauskas novada 

pašvaldības 2022.gada 24.novembra noteikumos Nr.12 

"Bauskas novada pašvaldības amatiermākslas kolektīvu 

darbības un finansēšanas noteikumi"". 

 

 

15.p. 

Par grozījumu deleģēšanas līgumā "Par sociālā pakalpojuma "aprūpe mājās" 

nodrošināšanu" ar biedrību "Latvijas Sarkanais Krusts". 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Sociālās un veselības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

  

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 
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"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 547 "Par grozījumu deleģēšanas līgumā 

"Par sociālā pakalpojuma "aprūpe mājās" nodrošināšanu" ar 

biedrību "Latvijas Sarkanais Krusts"". 

 

 

16.p. 

Par grozījumu Bauskas novada domes 2022.gada 25.augusta lēmumā "Par Bauskas 

novada pašvaldības izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu izcenojumu 

apstiprināšanu". 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars 

Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Arnolds Jātnieks) 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 548 "Par grozījumu Bauskas novada 

domes 2022.gada 25.augusta lēmumā "Par Bauskas novada 

pašvaldības izglītības iestāžu ēdināšanas maksas pakalpojumu 

izcenojumu apstiprināšanu"". 

 

 

17.p. 

Par grozījumiem Bauskas novada domes pedagoģiski medicīniskās komisijas nolikumā. 

(A.Okmanis, B.Šumina) 

Ziņo: A.Okmanis, B.Šumina. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums skatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, 

lūdz informēt par grozījumiem. 

 B.Šumina informē, ka sagatavoti grozījumi Bauskas novada domes pedagoģiski 

medicīniskās komisijas nolikumā. Grozījumi veikti, jo tika veikti grozījumi MK 

noteikumos. Tika precizēta nolikuma redakcija un vispārīgi uzlabojumi. Izglītības, kultūras 

un sporta komitejas sēdē tika ierosināts svītrot 15.2.punktu un 15.4.punkts izteikts jaunā 

redakcijā. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 
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Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 549 "Par grozījumiem Bauskas novada 

domes pedagoģiski medicīniskās komisijas nolikumā". 

 

 

18.p. 

Par izmaiņām Bauskas novada domes pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvā. 

(B.Šumina) 

Ziņo: B.Šumina. 

 Sagatavots lēmuma projekts par izmaiņām Bauskas novada domes pedagoģiski 

medicīniskās komisijas sastāvā. Tas paredz atbrīvot B.Šuminu no komisijas priekšsēdētājas 

amata pienākumu pildīšanas saistībā ar iesniegumā minēto lūgumu un ievēlēt komisijas 

priekšsēdētājas amatā Izglītības nodaļas speciālisti S.Petrokaiti. 

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 550 "Par izmaiņām Bauskas novada 

domes pedagoģiski medicīniskās komisijas sastāvā". 

 

 

19.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības programmu izvērtēšanas un 

mērķdotācijas sadales komisiju. 

(B.Šumina) 

Ziņo: B.Šumina. 
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 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas novada pašvaldības interešu izglītības 

programmu izvērtēšanas un mērķdotācijas sadales komisiju, kas paredz atbrīvot 

G.Jankovski no komisijas locekļa amata pienākuma pildīšanas un ievēlēt komisijas sastāvā 

Jaunatnes nodaļas vadītāju L.Briģi. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 551 "Par Bauskas novada pašvaldības 

interešu izglītības programmu izvērtēšanas un mērķdotācijas 

sadales komisiju". 

 

 

20.p. 

Par izmaiņām Apbalvojumu piešķiršanas komisijas sastāvā. 

(L.Ārente) 

Ziņo: L.Ārente. 

 Pašvaldībā saņemts E.Maisakas iesniegums ar lūgumu atbrīvot viņu no Apbalvojumu 

piešķiršanas komisijas locekļa amata pienākumu pildīšanas un ievēlēt komisijā Kurmenes 

tautas nama vadītāju S.Ķīsi.  

 Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 552 "Par izmaiņām Apbalvojumu 

piešķiršanas komisijas sastāvā". 
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21.p. 

Par Bauskas novada Jaunatnes lietu konsultatīvās komisijas sastāva apstiprināšanu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Izglītības, kultūras un sporta komitejas sēdē, vai nepieciešams 

ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu, L.Baha un 

I.Nagņibeda balsojumā nepiedalās.  

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

16 (Raitis Ābelnieks, Mārtiņš Cimermanis, Voldemārs Čačs, 

Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis 

Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, 

Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Aivars Okmanis, Ināra 

Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  2 (Laine Baha, Inita Nagņibeda) 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 553 "Par Bauskas novada Jaunatnes lietu 

konsultatīvās komisijas sastāva apstiprināšanu". 

 

 

22.p. 

Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 1, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar AS 

"Attīstības finanšu institūciju ALTUM". 

(A.Okmanis, G.Vīgupa) 

Ziņo: A.Okmanis, G.Vīgupa. 

 A.Okmanis informē, ka jautājums izskatīts Finanšu komitejas sēdē, lūdz ziņot. 

 G.Vīgupa informē, ka saņemta AS "Attīstības finanšu institūciju ALTUM" vēstule ar 

lūgumu pagarināt nomas līgumu nedzīvojamām telpām 13,8 m2 platībā Uzvaras ielā 1, 

Bauskā uz trim gadiem. Sagatavots lēmuma projekts par līguma pagarināšanu uz gadu līdz 

2024.gada 31.decembrim, nomas maksa ir 4,17 EUR/m2, kas noteikta atbilstoši MK 

noteikumiem un plānotajiem nākamā gada ēkas uzturēšanas izdevumiem, papildus 

apmaksājami komunālo pakalpojumu izdevumi. Nomas maksa netiek mainīta. 

Jautājumu nav, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 
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"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 554 "Par nedzīvojamo telpu Uzvaras iela 

1, Bauskā nomas līguma pagarināšanu ar AS "Attīstības 

finanšu institūciju ALTUM"". 

 

 

23.p. 

Par Bauskas novada vēlēšanu iecirkņu skaitu un to atrašanās vietu. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 
pieņemt lēmumu Nr. 555 "Par Bauskas novada vēlēšanu 

iecirkņu skaitu un to atrašanās vietu". 

 

 

24.p. 

Par līdzfinansējuma piešķiršanu daudzdzīvokļu mājas Centra iela 24, Ceraukstes pagastā, 

Bauskas novadā energoefektivitātes pasākumu veikšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Vides un attīstības komitejas un Finanšu komitejas sēdēs, vai 

nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 
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"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 556 "Par līdzfinansējuma piešķiršanu 

daudzdzīvokļu mājas Centra iela 24, Ceraukstes pagastā, 

Bauskas novadā energoefektivitātes pasākumu veikšanai". 

 

 

25.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma Tirgus iela 3-37, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 557 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Tirgus iela 3-37, Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

26.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma "Jaunzemgale 32", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 
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Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 558 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma "Jaunzemgale 32", Iecavā 

nodošanu atsavināšanai". 

 

 

27.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.7 Lielā iela 16, Code, 

Codes pagasts, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

17 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Voldemārs Čačs, Jānis 

Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds Jātnieks, Guntis Kalniņš, 

Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, Aivars Mačeks, Mārtiņš 

Mediņš, Rihards Melgailis, Inita Nagņibeda, Aivars Okmanis, 

Ināra Pētersone, Līga Rimševica, Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  1 (Mārtiņš Cimermanis) 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 559 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma - dzīvokļa Nr.7 Lielā iela 16, Code, Codes 

pagasts, Bauskas novadā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

28.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.2 Rīgas iela 

31A, Vecumnieki, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 
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Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 560 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.2 Rīgas iela 31A, 

Vecumnieki, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

29.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.10 "Misas 

kūdra 9", Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 561 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.10 “Misas kūdra 

9”, Misā, Vecumnieku pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

30.p. 

Par Bauskas novada pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.4 "Talcinieki 

1", Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 
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 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 562 "Par Bauskas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma – dzīvokļa Nr.4 "Talcinieki 1", 

Skaistkalnē, Skaistkalnes pagastā nodošanu atsavināšanai". 

 

 

31.p. 

Par Bauskas novada pašvaldības nekustamā īpašuma "Pakrēšļi", Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai. 

(A.Okmanis) 

Ziņo: A.Okmanis. 

 Jautājums skatīts Finanšu komitejas sēdē, vai nepieciešams ziņojums. 

 Ziņojums nav nepieciešams, notiek balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 563 "Par Bauskas novada pašvaldības 

nekustamā īpašuma "Pakrēšļi", Valles pagastā nodošanu 

atsavināšanai". 

 

Tiek izsludināts sēdes pārtraukums plkst.11:30. 

Sēdes slēgtā daļa tiek atsākta plkst.11:35. 
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32.p. 

Par Bauskas sadarbības teritorijas civilās aizsardzības plāna sadaļas “Par darbību militārā 

iebrukuma vai kara gadījumā” apstiprināšanu. 

(M.Plēsnieks, K.Kokins) 

Ziņo: M.Plēsnieks. 

 Sagatavots lēmuma projekts par Bauskas sadarbības teritorijas civilās aizsardzības 

plāna sadaļas “Par darbību militārā iebrukuma vai kara gadījumā” apstiprināšanu.  

 Notiek diskusijas un balsošana par lēmuma pieņemšanu. 

 

Par lēmumu balso: "par"  -  

18 (Raitis Ābelnieks, Laine Baha, Mārtiņš Cimermanis, 

Voldemārs Čačs, Jānis Dūmiņš, Vilnis Gailums, Arnolds 

Jātnieks, Guntis Kalniņš, Jānis Kalniņš, Solveiga Lineja, 

Aivars Mačeks, Mārtiņš Mediņš, Rihards Melgailis, Inita 

Nagņibeda, Aivars Okmanis, Ināra Pētersone, Līga Rimševica, 

Jānis Siugalis) 

"pret" -  nav 

"atturas" -  nav 

"nepiedalās" -  nav 

Nolemj: 

pieņemt lēmumu Nr. 564 "Par Bauskas sadarbības teritorijas 

civilās aizsardzības plāna sadaļas “Par darbību militārā 

iebrukuma vai kara gadījumā” apstiprināšanu". 

 

 

 

Sēdi beidz 2023.gada 28.decembrī plkst.12:35. 

 

 

Pielikumā:  

1. Bauskas novada domes sēdes lēmumi uz 33 lp. 

2. 28.12.2023. saistošie noteikumi Nr.25 un paskaidrojuma raksts uz 48 lp. 

3. 28.12.2023. saistošie noteikumi Nr.26 un paskaidrojuma raksts uz 6 lp. 

4. 28.12.2023. nolikums Nr.36 uz 26 lp. 

5. 28.12.2023. nolikums Nr.37 uz 3 lp. 

6. 28.12.2023. noteikumi Nr.8 uz 4 lp. 

7. 28.12.2023. noteikumi Nr.9 uz 2 lp. 

8. Civilās aizsardzības plāna sadaļa uz 9 lp. 

9. Bauskas novada domes priekšsēdētāja A.Okmaņa izsludinātā darba kārtība uz 5 lp. 

 

 

 

 

Sēdes vadītājs       Aivars Okmanis 

 

 

Sēdes protokolētāja      Ieva Skujeniece 

 


